
Zápis z výboru MO LTM dne 6. 5. 2024 
 

Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Pošta: 
 

1. Zápis ze schůzí výborů MS  

 - Doksany ze dne 11.4. 

- Úštěk ze dne 26.4. 

 - Bohušovice ze dne 18.4. 

 - Lovosice ze dne 25.4. 

- Výbor bere na vědomí 

Různé: 

 

Bulant 

• Došlo ke schůzce s p. Háčkem za Slavoj ve věci navýšení nájmu za pozemek bota ve V.Ž 

a to ze současných 7.000 Kč/rok na 14.200 Kč/rok. Problematika nájmu byla vyřešena 

a ujasněna. Nájem bude upraven od roku 2025 na výši 14.200 Kč/rok a smlouva bude 

upravena o inflační doložku.  

• Proběhlo navezení panelů a jejich instalace na RD jako podklad pro plánovanou garáž, která 

byla zároveň dne 2.5. závazně objednána dle schválených požadavků výborem. Dodání 

proběhne do 3 týdnů. 

• Proběhlo místní šetření pro zřízení chráněného místa (Dan Růžek) ze strany Úřadu práce 

v Ltm a byla podepsána oboustranná dohoda, která bude uznána zpětně od února 2024. Ze 

strany úřadu práce bude vyplácena 75% úhrada nákladů z platu p. Růžka. 

• Oznámení konání HO na SUS, který se koná 18.5.2024, bohužel bez účasti zástupce MO 

Ltm - zahraniční dovolená. Proto budou 7.5.2024 zaslány veškeré požadované podklady 

z proběhlé konference pro projednání schválených návrhů ze strany MO Ltm k SUS. 

o Zajistí předseda 

 

Jeřábek jako host MO 

• Informoval výbor o provedení pasportizace garáží na RD, která proběhla a je předjednána 
s pí. Kellerovou na stavebním úřadě ke schválení, následně bude projednáno s katastrálním 
úřadem. 

• Problematika rybníka v Dolní Vysoké. 
o  Vstupní odhad nákladů na zprovoznění je 250 tisíc Kč, kdy by se jednalo o vyhrnutí 

sedimentů a zároveň tím zpevnění problematické hráze. Celý postup byl také 
prokonzultován s AOPK panem Stuchlíkem, který s případným záměrem souhlasí. 

• Rybník Opárno. 
o  Po provedené prohlídce navrhuje pouze zpevnit vzdušnou hranu hráze, která mírně 

ujíždí v rohu u příjezdové cesty. Proto navrhuje, pokud nedojde k domluvě 
s majitelem sousedního pozemku na zaměření pozemků prostřednictvím geodeta. 
Konstatuje, že průsak hráze rozhodně nehrozí. 

• Rybník Břehoryje. 
o  Navrženo chemické zatmelení válců, které při vyšším stavu vody protékají a dále 

odkopat rohy bezpečnostního přelivu a ty následně zajílovat. Odhad nákladů je cca 
10.000Kč.  

 

Šťástka 

• Dotaz, zda je možné od Povodí Ohře v rámci vyhražování polí jezu v Doksanech, zjistit 
druhové spektrum rybí populace. 

• Všechny zve na rybářské závody, které bude pořádat MS Doksany dne 8.6.2024 od 6 hodin 
na kempu Brozany.  



 
Löwy 

• Informoval, že zaslané podněty od MS, jsou zveřejňovány na webu až začátkem měsíce 
spolu se zápisem výboru MO (pokud dojdou cca týden před). 

• Předal podepsané zprávy, zápis a usnesení a výpis z usnesení z proběhlé konference MO 
Ltm. 

• Provedl spolu s Ing. Prokopem kontrolu inventarizace majetku MO Ltm za období 5 let 
zpětně, chybějící podklady je nutné doplnit. 

 
Prokop  

• Na základě zjištěných informací ohledně nákupu lodě pro RS je nutné stanovit a schválit kdo 
bude za co ručit v rámci všech činností MO Ltm, vytvořit písemná pravidla spolu se 
zaručením dotyčného a stanovení odpovědností, a to z důvodů zajištění BOZP. 

• Nastavení pravidel navrhuje připravit k projednání do září letošního roku.  
 

Antuš 

• Informoval o záměru zvýšení kontrol ze strany RS na revíru Ohře 1 v úseku Bohušovice – 
Terezín a okolí Č. Kopist na Labi na základě podnětů na pytláctví. 

 
Čurda 

• Proběhlo jarní vysazení Š0 a Šr, AB1 a Po   
o 6.4. dovezena násad Šo 10.000ks – vysazena do Třebušín I. a II. 
o 6.4. vysazena násada AB1 prům 15 cm do Třebušína 700ks a Brozany 300ks 
o 14.4. vysazen plůdek Po v počtu 7.500ks Opárno, 5.000ks Brusovský potok 

a  2.500ks Pokratický potok  
o 1.5. dovezena Šr v počtu 15.000ks prům 3cm. Vysazena do revirů Labe 8, Labe 9, 

Ohře 1, VŽ po 3.000ks a na Labe 10, Břehoryje a Třebušín I. po 1.500ks. 

 
Novák 

• Bude pořádat Litochovický pohár pro mládež na Ohři 1, termín je předběžně stanoven na 

22.6.2024. 

• Zajistil vysazení Šr na Ohři 1 od Dolánek po Bohušovice. 

 
Růžek 

• Informoval výbor o celkovém prodeji známek a povolenek, kde k 6.5.2024 bylo celkem 

prodáno 1912 známek což je méně o 412 kusů oproti předchozímu roku.  

• Prodej územních povolenek, celkem prodáno 1695 ks tedy o 267kusů méně oproti 

předchozímu roku, nárůst je pouze u prodeje celosvazových povolenek a to o 95 kusů, 

zbývají poslední 2 k prodeji, více zatím MO neobdržela. 

 

Junek 

• 3.5. proběhly zkoušky dětí 

• 18.5. proběhnou závody dětí v Konojedech, tímto všechny vedoucí kroužků MS zve.  

• 15.6. jsou plánovány závody dětí na Barvíři  

• Dotace pro mládež byla schválena ze strany MěÚ Úštěk ve výši 12.000 Kč místo 

požadovaných 15.000 Kč. 

 

 

Další jednání výboru MO se uskuteční dne 

3. června 2024 (pondělí) od 17:30 hodin. 


